

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen, will pay an official visit to Poland from September 29 to October 4 at the invitation of the Polish Foreign Minister, Mr. Stefan Olszowski. Included in the itinerary will be stops in the Polish cities of Gdansk, Krakow and Katowice. Official talks will be held on a full range of multilateral and bilateral subjects of mutual interest to Poland and Canada.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, sera en visite officielle en Pologne du 29 septembre au 4 octobre, sur l'invitation du ministre polonais des Affaires étrangères, M. Stefan Olszowski. Le Secrétaire d'Etat s'arrêtera notamment dans les villes polonaises de Gdansk, de Cracovie et de Katowice. Au cours d'entretiens officiels, il abordera avec les autorités polonaises toutes les questions multilatérales et bilatérales qui intéressent la Pologne et le Canada.